

TABLE OF CONTENTS 目 录

The Influence of Tube Plantlets Transplanting Density of Virus-Free Potato on the Original Seed Potato Production
(脱毒马铃薯试管苗移栽密度对原原种薯生产的影响)

DAWAPUCHI.....1

An Overview of Research on Remote Sensing Technology for Estimating Yield of Crop in the Arid Region
(干旱区运用遥感技术对棉花进行估产的研究综述)

J. WANG, M. F. YANG, H. Z. ZHU, S. J. BAI.....6

The Annual Growth Change of *Monopterus albus* Cultured in Cage
(网箱养殖条件下黄鳝周年生长变化的研究)

J. H. QIU, S. Y. GONG, X. G. HE, J. F. CAO, L. T. LI.....14

Effect of Three Kinds of Treatment Methods on Preservation of *Dendrobium officinale*
(三种处理方法对铁皮石斛贮藏保鲜效果的评价)

C. F. FANG, L. L. HUANG, F. QIAO.....23

Effects of *Lactobacillus casei* Zhang on Meat Quality and Carcass Traits of Broiler Chicken
(干酪乳杆菌 *L. casei* Zhang 对肉鸡屠宰性能及肌肉品质的影响)

Y. S. GUO.....32

Comparison of Weighting Effect of Black and White Head Tan Sheep under the Same Feed Level
(白头与黑头滩羔羊在相同饲喂水平下增重效果的比较)

Q. F. KOU, Q. R. HE, Z. P. SUN, Y. M. HOU, W. Z. NIU.....39

Measurement of the Anion in Vegetable Field Soil of Greenhouse in Xinxiang by Using Ion Chromatography
(离子色谱法测定新乡市大棚菜田土壤中的阴离子)

B. H. CHEN, W. L. GUO, X. Z. LI, G. Y. WANG.....44